

Title (en)

Applicator assembly for the make-up of eyelashes, comprising an applicator element fixed to a stem.

Title (de)

Auftragseinheit zum Schminken der Augenwimpern mit einem Auftragslement, das auf einem Stab befestigt ist.

Title (fr)

Ensemble applicateur destiné notamment au maquillage des cils, comportant un élément applicateur fixé sur une tige.

Publication

**EP 0375476 A1 19900627 (FR)**

Application

**EP 89403116 A 19891113**

Priority

FR 8816848 A 19881220

Abstract (en)

Applicator assembly (1) intended in particular for the make-up of eyelashes, comprising a cap (3) fixed on a reservoir (2), a stem (5) carrying an applicator element (4). A tubular device (6) contained in the cap (3) in a rest position slides on the stem (5) through the action of an elastic element (7) when passing from the rest position to the application position and at least partially covers the stem (5) in the application position. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ensemble applicateur (1) destiné notamment au maquillage des cils comportant un capuchon (3) fixé sur un réservoir (2), une tige (5) portant un élément applicateur (4). Un dispositif tubulaire (6) contenu dans le capuchon (3) en position de repos, coulisse sur la tige (5) sous l'action d'un élément élastique (7) quand on passe de la position de repos à la position d'application et recouvre au moins partiellement la tige (5) en position d'application.

IPC 1-7

**A45D 34/04**

IPC 8 full level

**A45D 34/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45D 34/046** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2178647 A 19870218 - OREAL
- [A] US 3415604 A 19681210 - AHRENS WARREN S, et al
- [A] FR 94235 E 19690718 - EJECTORET SA [CH]
- [A] DE 8803479 U1 19880505

Cited by

FR3035307A1; US10912368B2; WO2016169907A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0375476 A1 19900627; EP 0375476 B1 19930203; DE 68904756 D1 19930318; DE 68904756 T2 19930902; FR 2640479 A1 19900622; FR 2640479 B1 19910322**

DOCDB simple family (application)

**EP 89403116 A 19891113; DE 68904756 T 19891113; FR 8816848 A 19881220**